
TURISTIEKA ZAJEDNICA OPCINE FAZANA
ENTE PER IL TURISMO DEL COMUNE DI FASANA
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52212FaLana, Hrvatska
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ZAPISNIK

s 10. redovne Sjednice Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Op6ine Faianakoja je odr?ana
29. oLujka 2022. godine s podotkom u 17 :30 sati u prostorijama Multimedijalnog centra Op6ine
F aLana, 43. istarske diviztje 8, F alana.

PRISUTNT TTAiVOVT:
- Radomir Korai - predsjednikTzo Falana
- Roland Cinkopan
- UroS Martinovi6
- Ivan Tekovi6
- Tereza Kesovija Lupetina
- Sandra Ne5ovii
- Damir Koste5i6

ODSUTNI iUNOVT:
- Mihaela Bilii
- Goran Peru5ko

OSTALI PRISUTNI:
Melita Perokovi6 - direktorica Turistidke zajednice

- BarbaraPuLar - djelatnica Turistidkog ureda

Predsjednik TZO Falana pozdravio je prisutne. Zatimje konstatirao da Sjednici prisustvuje 7 od
9 dlanova Turistidkog vije6a te da Vijeie moZe pravovaljano donositi odluke. 2a zapisiidarku
predlaLe Barbaru PuLar, Sto su prisutni usvojili.

elanovi Vijeia su uz poziv dobili i sljede6i

Dnevni red:

1.

2.

J.

Usvajanje zapisnika s 9. Sjednice Turistidke zajednice opdine FaLana
Uwajanje rzvjellarevizijske kuie Medicom d.o.o., Rijeka za202L godinu
Odluka o raspisivanju Natjedaja zaizbor i imenovanje direktora/ice Turistidke
zajednice Op6ine Falan

4. Formiranje trodlane Natjedajne komisije za provedbu
direktora/ice

5. Prijedlog zausvajanje Kriterija za odobravanje
2022. sodini

natjedaja zaizbor i

potpore TZO FaLane zaptogrameu

imenovanje

6. DonoSenje odluke o prihvaianju projekata dobivenih po javnom pozivu za programe
FaZanskog kulturnog Ijeta 2022.

7 . Prijedlog promjene Financijskog plana Turistidke zajednice Op6ine Falana 2a2022.
godinu s promjenama aktivnosti



8. Odluka o utvrdivanju naknade srednjo5kolcima i studentimazarad,tijekom turistidke
sezone 2022. godine

9. Odluka o utvrdivanju naknade za suradnikeurealizaciji FaZanskog kultumog ljeta
2022. godine

10. SkladiStenje stvari Turistidke zajednice Opcine FaLana
1 1. Raspisivanje Javnog poziva za programe FaZanskog kulturnog ljeta i poticanja razvoja

proizvoda na podrudju TZO FaLana
12. Ponuda Intersofta - aplikacija zaprijavu gostiju u eVisitor
13. Nagrada Amfora - obiljeZavanje 20 godina TZO Falana

:

Predsjednik TZO FaZana pita prisutne imaju li primjedaba ili dopunu Dnevnog reda. Budu6i da se
nitko nije javio za rijed, Predsjednik daje na glasanje predloZeni Dnevni red.

Elanovi Turistidkoj vijecaglasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,za''; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a,,; gospodin
UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin
parnir KosteSi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii
gTasao je ,,2,a".

Zakljuiak Dnevni red jednoglasno je usvojen.

Au r.;
Zapisnik s 9. Sjednice dlanovi Vijeia dobili su uz poziv za Sjednicu. PredsjednikTZO Falana
ypitao je prisutne imaju li primjedabanaZapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio zarrjed,
predlaLe da se Zapisnik s 9. Sjednice usvoji.

Clanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ;:;;za"; gospodin
pamir Koste5ii glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Nesovid glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii
glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Zapisnik s 9. Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

i

$D 2.)
Frisutni dlanovi su rlz Poziv dobili Izvjesie revizijska kuie Medicom d.o.o., Rijeka za 2021.
godinu te je Predsjednik konstatirao da je u Zakljudku Izvje5ie pozitivno ocjenjeno.
Predsjednik TZO Falapa otvorio je raspravu, buduii da se nitko nije javio za rijed dao je na
glasanje Izvje56e revizijske kuce Medicom d.o,o., Rijeka za202r. godinu.

elanovi Turistidkoj vijecaglasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a,,; gospodin
UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5id glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovid
glasao je ,,2a".

Zakljuiak lzvje5de revizijska kude Medicom d.o.o., Rijeka za202l. godinu, jednoglasno je
usvojeno.



AD 3.)
Predsjednik TZO FaLane dodao je da se o toj Odluci raspravljalo na proSloj sjednici Turistidkog
vijeta.
Gospoda Perokovid rekla je da su uvjeti u Natjedaju definirani Zakanom i pravilnikom o
posebnim uvjetima koje moraju ispunjavati zaposleni u turistidkim zajednicama" Skrenula je
pozornost najedan uvjet definiran2l. dlankom Zakonakoji kaZe: ,, Direktor turistidke zajedniie,
osim uvjeta propisanih pravilnikom iz stavka 2. ovoga dlanka, mora ispunj avati i uvjei da mu
pravomoinom sudskom presudom ili rjesenjem o prekr5aju nije izredena sigurnosna mjera ili
za(titna mjera zabrane obavljanja poslova iz podrudja gospodarslva, dok ta mjera traje.,, ilaime,
prema informacijama iz Suda u Pazinu, tu potvrdu moZe traLitildobiti samo ptuur,u osoba za
fizidku osobu i zahtiev se podnosi Ministarstvu pravosuda, pa je usmena preporuka da se stavi
samo Uvjerenje da se ne vodi kazneni postupak - koji svatko mole izvudi s e-gradana. pored toga,
predlaZe se da se stavi klauzula da Turistidko vije6e Turistidke zajednice Op6ihe FaLana zadrLava
pravo provjeriti putem Ministarstva pravosuda i uprave ispunjava li kandidat taj uvjet.

Predsjednik TZO Falana zatvara raspravu, zatim daje na glasanje Odluku o raspisivanju Natjedaja
zaizbor i imenovanje direktora/ice Turistidke zajednice opiine FaLana. :

ilanovi Turistidkoj vijedaglasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,za',; gospodin
UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospoda Tercza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin
Damir KosteSid glasao ie,,za"; gospoda SandraNesovii glasala je,,zi'; gospodin Ivan Tekovid
glasao je .,2a". 

ir

Zakljuiak: Odluka o raspisivanju Natjei aja za izbor i imenovanje direktora/ice Turistiike,
zaj ednice Opdine B aLana j edno glasno j e usvoj ena.

AD 4.)
Predsjednik TZOFaLana daje rijed gospodi perokovid.
Gospoda Perokovi6 rekla je prisutnim dlanovirna da je prema naputku Ministarstva turizma na
prijedlog Tuiistidkog vijeda potrebno oformiti trodlanu Nuti.eultt r komisiju zaprovedbu natjedaja
za izbor i imenovanje direktora/ice, koju ie sadinjavati jedan predstavnik Turistidkog vije6a,ledan
predstavnik Skupstine i jedan predstavnik Turistidke zajednice.
Predsjednik TZOFaLana otvorio je raspravu.
Gospodin Koste5ii upitao je da li ta osoba moZe biti i dlan Turistidkog vije6a i dlan SkupStine.
Gospoda NiSevi6 predla1e da ipak budu dvije razliditeosobe.
Gospodin Cinkopan predloZio je gospodina Uro5a Martinovi6a kao predstavnika Turistidkog
vije6a.
Gospodin Tekovid upitao je da li se na Skup5tini moZe izabratipredstavnik u komisiji.
Gospoda Perokovi6 odgovorila je da Turistidko vije6e predlaZe dlanove Natjedajne lomisije. i

Gospodin KosteSid je kao predstavnika Skup5tine predloZio gospodu Samantu plisko.
Gospodin Tekovii je zatim predloZio gospodu Barbaru PuLar kao predstavnika Turistidke
zajednice.
Predsjednik TZO FaLana zahvalio je na prijedlozima, zatim sam predlaZe da UroS Martinovi6
bude predsjednik, a Samanta Pli5ko i Barbara PuLar dlanovi Natjedajne komisije.

Predsjednik TZO Falane zatvararaspravu, zatim daje na glasanje da trodlanu Natjedajnu komisiju
za izbot i imenovanje direktora/ice dine UroS Martinovi6 kao predsjednik te Samanta Pli5kb i
Barbara Pular kao dlanovi Natjedajne komisije.



elanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljede6i nadin:

Gospodin Radomir Korai glasao je ,,za''; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"', gospodin

UroS Martinovi( glasao je ,,2a"; gospoda Tereza, Kesovija Lupetina glasala je ,oza"', gospodin

Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,zat'; gospodin Ivan Tekovi6
glasao je ,,2a".

pa.kljuiak Odluka da troilanu Natjeiajnu komisijuzaizbor i imenovanje direktora/ice iine
UroS Martinovid kao predsjednik te Samanta PliSko i Barbara Puiar kao ilanovi
Natjeiajne komisije jednoglasno je usvojena.

l:

AD s)
Predsjednik TZO FaLarra rekao je da su prisutni dlanovi ttzpoziv dobili i Kriterije za odobravanje
potpore TZO F aLane za programe u 2022. godini.
Predsjednik TZO Falana otvorio je raspravu, a buduii da se nitko nije javio zarrjed dao je na

glasanje Kriterije za odobravanje potporeTZO FaLane zaptograme u2022. godini.

elanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljedeii nadin:

$ospodin:Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin

UroS Martinovid glasao je ,,2a"', gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin
pamir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovii glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovid

llasao je ,,2a".

Zakljuiak: Kriteriji za odobravanje potpore TZO FaLane z programe u 2022. godini.
jednoglasno su usvojeni.

AD 6.)

fredsjednik TZOFaLana daje rijed gospodi Perokovii.

Gospoda Perokovid pojasnila je prisutnim dlanovima da su uz materijale dobili popis programa

dobivenih po Javnom pozivu zaprograme FaZanskog kulturnog ljeta2022. Dobili smo ukupno 22

programa, preteZno faZanskih udruga s ukupnim zahtjevom od 217.622,78 kn, od dega se

II0.291,I3 kuna odnosi na zahtjev o sponzorstvu. Skrede pozomost da su u prvoj koloni tablice

irrijedlozi koji su sukladni kriterijima i Programu radaTZFaLanaza2022. godinu.

Zatimje nabrojala programe koii traLe sponzorstvo, a proTaze prag bod
Udruga ABA Tito FaLana, PSRD Sardela, JK Brioni, Agruodruga
nacionalne manjine, Boiarski klub FaZana, Skateboard klub august Seno

ta sredstva, to bi iznosilo ukupno 73.500,00 kn, dok je GodiSnjim programom rada planiran iznos

od 60.000,00 kn. Razgovaraju6i s dlanovima Turistidkog vijeda o dobivenim programima, sloZili
su se da se usvoji ianos od 73.500,00 kuna i da se predloZi Skup5tini da tu izmjenu usvoji
Prijedlogom rebalansa za 2022. godinu.

Predsjednik TZOFaLana otvorio je raspravu, budu6i da se nitko nije javio zarrje1 dao je na

glasanje odluke o prihva6anju predloZenih programa dobivenih po javnom pozivu zaprograme
FaZanskog kulturnog Ijeta2022. U ukupnom iznosu od 73.500,00 kuna"

elanovi Turistidkoj vijelaglasali su na sljede6i nadin:

Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin

UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin



Damir Kostesii glasao je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovii glasala ie ,,2a"; gospodin Ivan Tekovid

glasao je ,,zaii"

Zakljuiak Jednoglasno je usvojena Odluka o prihvadanju programa dobivenih po javnom

pozivu za programe FaZanskog kulturnog ljeta 2022. u ukupnom iznosu od 73.500'00 kuna.
'

:

AD 7.)
PredsjednikTZoFaLanadajerijedgospodiPerokovi6
Gospoda Perokovi6 pojasnila je prisutnim dlanovima da je do5lo do promjene stavki u prihodima

i nekih stavki u rashodima. Prijedlogom Rebalansa predlaZe se ukupan prihod u iznosu od

3.042.6V9,77 kuna, Sto predstavlja povedanje prihoda za3Vo. Povedanje ie rezultatnaknadne

isplate sredstava koja su trebala po LAGUR-ovom natjedaju biti uplaienau2}Zl. godini te
pove6anog prenesenog prihoda iz202l. godine.

U rashodima, prijedlog je da se rnaknu stavke: sajmovi koji se zbog korone ove godine nisu

odrLali, zatim rnanifestacija Fa?anski tanac, jer bududi da se radi o Skolskoj populaciji koja z609

korone nisu bila u mogu6nosti vjeZbati plesove, bio je prijedlog nastavnika da se manifestacija ne

odrLi. Sljedeia manifestacijaza koju se predlaie da se ne odrZi je Food truck festival. Razlog

tome je taj jer smo inicijalno planirali 150.000,00kn, a dobili smo ponudu u iznosu od 400.000,00

kn.
Od povedanj a iznosa pojedinih programa, predlaZe se da se organizira manifestacija Pridel s

faZanske rive kojom bi se obiljelilo 20 godina rada Turistidke zajednice Op6ine FaLana.

Zatimminimalnb pove6anje planiranog iznosa za manifestaciju ea ribari znaju koju smo prijavili
na LAGUR-ov natjedaj joS 2019. godine, ali je zbogvirusa Covidlg nije bilo mogu6e odtLati,pa

se nadamo dd 6emo je odrl,atiu2022. godini" S obzirom na dobivene inicijalne ponude, do5lo je

do povedanja cijena nekih tro5kova, koje naZalost Ministarstvo poljoprivrede ne6e refundirati, pa

gospoda Perokovi6 predlaLe da se ciljem odrLavanjate manifestacije u toj stavci poveia iznos'.za

6.000,00 kn.
U dobivenim programima po javnom pozivu predlaLe se pove6anje u iznosu od 14.000,00 kn.

Sljedeie predloZeno povedanje odnosi se na stavku nabavka opreme. Naime, analizom opreme

ustanovili smo da je potrebno kupiti klupe i stolove i reflektore u iznosu od 15.000,00 kn.

Poveiana je i.stavka ukupne rezerva i iznosi 464.252,65l<n.

Gospodin Cinkopan zamolioje gospodu Perokovii da objasni u stavci organizaciia dogadanja Sto

se promijenilo, kako je do5lo do tog pove6anja.

Gospoda Perokovid odgovorila je da su nadodane Pride s faZanske rive u iznosu od 40.000,00 kn,

zatimpove6ani iznosi kod ia ribari znaju za 6.000,00kn, More na stolu za 15.000,00 kn, dime bi
se ta manifestacija vratila sadrZajno i tro5kovno narazinu u 2019.godini. Za projekt Eko Fa1anau

sklopu FLAG-ovog natjedaja, bududi da nam nisu bila ispla6ena sredstva u 212I.godini, nismo

bili u mogu6nosti ni isflatiti sredstva pSRD-u Sardela s kojima smo bili u partnerskorn odnosu u
projektu, pa je sada stavljen taj tro5ak u iznosu od 3.850,00 kuna.

PredlaLe se poveianje iznosa zaPrograme dobivene po javnom pozivu u iznosu od 14.000,00 kn.

Gospoda Kesovija Lupetina upitala je zalto nema predvidenih sredstava zaptojel<t Camino South

Istria.

Gospoda Perokovi6 odgovorila je da je to projekt Klastera JuLan Istra i kao takav je prijavljen na

natjedaj HTZ-a za tdruLene lokalne zajednice. Po propozicijama Natjedaja sva ie sredstva biti
ispladena TZ Gradu Puli, koji je nositelj projekta, a oni 6e ondaiz tih sredstava i pokrivati sve

nastale tro5kove.



Gospodin Cinkopan upitao je na Sto se odnosi pove6anje iznosa za opremu, te da pojasni detaljnije
na Sto se odnosi ta stavka i stavka edukacije.

$ospoda Perokovi6 odgovorila je da se radi o inventaru koji se koristi zanaie manifestacije, kao

$to su klupe, stolovi i reflektori, dok se predloZeno povedanje od 1.000,00 kuna u stavci Edukacija
bdnosi na edukaciju koja 6e se odrZati zaiznajmljivade privatnog smje5taja u suradnji s Klasterom
JuLna Istra. Inicijalno je planirano da se edukacija odrLi online, no zbog povoljnije epidemiolo5ke
situacije, sada bismo je odrZali ,,ulivo",Sto pove6ava troSkove.

Gospodin Martinovi6 je primijetio da je predloZeno pove6anje rezewi za 2022. godinu i da je taj
iznos dosegao skoro pa pola milijuna kuna. Smatra da je dobro, obzirom na trenutadno politidko
stanje i potencijalne negativne ekonomske posljedice, da se za sada ostave ta sredstva na toj stavci
te da se naknadno u sludaju pozitivnog razvoja turistidke sezone mogu iskoristiti u funkciji
tazvoja proizvoda.

Predsjednik TZO Falane zatvara raspravu, zatim daje na glasanje Prijedlog promjene Godi5njeg
plana Turi stidke zaj ednic e Op 6ine F aiana za 2022 . go dinu.

i'
elanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ;;za"; gospodin
Damir Koste5ii glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii
glasao je ,,2a".

Zakljudak: Prijedlog promjene Godi5njeg plana Turistitke zajednice Opdine FaL,ana za

2022. godinu jednoglasno je usvojen.

t

AD 8.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovii predloZila je da se naknada studentima i udenicima zarad na manifestacijama
tijekom turistidke sezone 2022. poveia zapet kuna. S obzirom da se radi o poslovima koji se

gdrZavaju nedjeljorn, djelomidno se radi i o rioinom radu te nije u kontinuitetu, nego povremeno
kada su manifestacije, predlaLe pove6anje jer se boji da u vremenu nedostatka radne snage,

ne6emo biti u mogudnosti na6i osobe koje 6e obavljati potrebne poslove.

Gospodin Koste5id sloZio se s gospodom Perokovil da za povremeni rad udenika i studenata bude
satnica 40,00 kn, jer da oni u kampu Pineta zarcdovan rad tijekom sezone plaiaju 35,00 kn.

Gospoda Ne5ovi6 rekla je da u karnpu Bi Village sezoncima zaredovamrad plataju30,00 kn.

Predsjednik TZO FaLani ,atuuraraspravu. Zatimdaje na glasanje Odluku o utvrdivanju naknade
srednjoSkolcima i studentimazarad tijekom turistidke sezone 2022. godine. Satnica za pomoi u
organizaciji manifestacija bit 6e 40,00 kn po satu, dok zarad informatorima u TIC-u TZFaLana
biti ce 35,00 kuna.

dlanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radorair Korad glasao je ,,za''; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovii glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii
glasao je ,,zao'.



Zakljuiak Odluku o utvrdivanju naknade srednjo5kolcima i studentimzzara'd tijekom
turistiike sezone 2022" godine po kojoj 6e satnica za pomod u organizaciji manifestacija biti
40,00 kuna fe 35,00 kuna za rad informatorima u TIC-u TZEai.anajednoglasno je
usvojena.

AD e.)
PredsjednikTZoFaLanadajerijedgospodiPerokovi6.
Gospoda Perokovid predloZila je da se naknada za suradnike t rcalizaeiji FaZanskog kulturnog
ljeta2022. podigne s 250,00 kn na 300,00 kn. Naime, ista naknada od 250,00 kn im se plaia jo5

od2017 " godine.
Predsjednik TZO Falana upitao je na koji im se nadin pla1a.
Gospoda Perokovi6 odgovorila je putem ugovora o djelu.
Gospodin Cinkopan upitao je tko su ti ljudi, dok je gospodina Koste5ida interesiralo koliko sati

rade te osobe.

Gospoda Perokovi6 odgovorila je da se radi o ribarima i penzionerkama koje sudjeluju povremeno

na naSim manifestacijama te ovisno o trajanju same manifestacije budu otprilike pet sati.

Predsjednik TZO FaLane zatvararaspravu, zatim daje na glasanje Odluku o utvrdivanju naknade:

za suradnike urealizaciiji FaZanskog kultumog ljeta 2022. godine u iznosu od 300,00 kn po danu'

sudjelovanja.

elanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,za''; gospodin

UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin

Damir Kostesii glasao je ,,2a"', gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovi6
glasao je ,,2a".

Zakljuiak Odluka o utvrdivanju naknadeza suradnike u realizaciji FaZanskog kulturnog.
ljeta2022. godine u iznosu od 300,00 kuna po danu sudjelovanja'jednoglasno je usvojena.

AD r0.)
Predsjednik TZO FaLana predloLio je da se todka AD 10.) preskodi te da 6e se naknadno

raspravljati o njoj.
Prisutni Vijednici prihvatili su prijedlog

AD rr.)
Predsjednik TZOFaiana daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovi6 informirala je prisutne dlanove da je dio izvoda(a koji sudjeluju u programu

na manifestaciji Ca ribati znaju koji je prijavljen na LAGUR-ov natje(:aj 2019.godine i5ao preko

Rock caffea iz Pule. Gospodin Mocko iz Rock caffea prije mjesee danajavio je danaLalost zbog

bolesti supruge neie biti u moguinosti odraditi dio ponudenog programa. NaZalost supruga mu;je

danas preminula. Bududi da se radi o udrugama koje 6e izvoditi taj dio programa, prema Zakonu o

udrugama moramo ponovo raspisati Javni poziv za programe Falanskog kultumog ljeta i
poticanj a r azv oj a proizvo da na po drudj u T ZO F aLana.

Predsjednik TZO Fai,ana otvorio je raspravu, budu6i da se nitko nije javio za rijed dao je na

glasanje odluku o Raspisivanju Javnogpozivazaprograme FaZanskog kultumog ljeta i poticaqja
razvoja proizvoda na podrudju TZO FaLana



,

elanovi,Turistidkoj vije6a glasali su na sljededi nadin:

$ospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin

UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospoda Tercza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin

Damir Koste5i6 glasao je ,,za''; gospoda Sandra Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovi6
glasao je ,,2a".

Zakljuiak Odluka o Raspisivanju Javnog poziva za programe FaZanskog kulturnog ljeta i
poticanja razvoja proizvoda na podrudjruTZA FaLana jednoglasno je usvojena.

.

AD 12.)
Predsjednik TZO FaLana prije nego daje rijed gospodi Perokovid obavijestio je prisutne da se o

bvoj todki ne glasa, nego se daje samo naznanje.
Gospoda Perokovi6 informirala je prisutne dlanove da su predstavnici tvrtke Intersoft bili u

-Turistidkoj zajednici Opiine FaLana i ponudili aplikaciju zaprrjavu gostiju u sustav eVisitor. Od

strane HTZ-a zaprimili smo dopis da svi takvi projekti moraju proci certifikaciju, tako Intersoft i
svi ostali sa slidnim programima moraju to prvo obaviti, a potom moZemo razgovaratt o

prihvaianju nj ihove ponude"

AD 13")
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovid.

Gospoda Perokovid informirala je prisutne dlanove da je potrebno odrediti trodlano Povjerenstvo

2a dodjelu hagrade.Amfora, s time da se radi o 20 godina Turistidke zajednice te da 6e se dijeliti
nagrade izahvalnice.

Predsjednik TZO FaLana upitao je gdje sve poziv bude objavljen te je sam predloZio da se poziv

za Nagradu Amfora objavi i u lokalnim medijima i web stranici Turistidke zajednice Op6ine

FaLana.

Gospoda Perokovi6 rekla je da se poziv Salje svim iznajmljivadima privatnog smjeStaja,

turistidkim subj ektima i ugostiteljima"

Gospodin Cinkopan predloZio je da dlanovi Povjerenstva za dodjelu Nagrade Amfora budu

Predsjednik TZO FaLane, gospoda Perokovi6 i gospoda Ne5ovii.

Predsjednik TZO FaLane zatvara raspravu, zatim daje na glasanje da dlanovi Povjerenstva za

&odjelu Nagrade Amfora budu: Radomir Kora6, predsjednik; Sandra Ne5ovii, dlan povjerenstva i
Melita Perokovid, dlan povj erenstva.

dlanovi'Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,za''; gospodin

UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin

Damir KosteSii glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii
glasao je ,,2a" "

Zakljuiak Odluka da Clanovi povjerensfua za dodjelu Nagrade Amfora budu: Radomir
Korad, predsjednik; Sandra Ne5ovi6, ilan povjerenstva i Melita Perokovid, ilan
povjerenstva jednoglasno je usvojena.



Budu6i da se nitko vi5e nije
sudjelovanju te zatvara 10.
Faiana.

Sj ednica Turistidkog vijela 'Tirristidke zajednice op6ine F azaia zwtsila' i e u 1 g : 1 0 sati ;

Zapisnilarka: Turistidka zaj ednica Opdine F aLana

r Korai

F aLana, 29 . olujka 2022, godine

javio za rijed, Predsjednik TZo Farana zahvarjtle prisutnirna ira
redovnu Sjednicu Turistidkog vijeda Turistidke iai€anice opdine


